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Aanwezig: stemgerechtigd 
 An Vanderstraeten – GBS De Boot 
 Jozef De Coninck – Land- en Tuinbouwraad 
 Eddy De Corte – OnaĬankelijk lid  

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 
 Johan Deleu – schepen leefmilieu 
 Nele Van Herewegen – milieuambtenaar 

Verontschuldigd 
 Wim Van Caelenberg – ACV Opwijk 
 Sven Claeys - Natuurpunt - Ijsvogel Opwijk 
 Jasper Van Weverbergh – Natuurpunt – Ijsvogel Opwijk 
 Bart Van Der Straeten – Landelijke Gilde Mazenzele 
 Willy Van Mol - onaĬankelijk lid 

Afwezig 
 Magda Mannaert – onaĬankelijk lid 
 Katrien De Nil – De Duizendpootrakkers 
 Jozef Heremans – Bedrijfsgilde Opwijk 
 Lieve Maes – N-VA Opwijk 
 Carina De ProŌ – onaĬankelijk lid 
 Paul Verhaevert - Inzet 
 Bart Van Biesen – CD& V Opwijk 
 Jurgen Van Nijverseel – Open VLD Opwijk Mazenzele 

Agenda 
 
Te bespreken: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 KlimaatacƟeplan, deel adaptaƟe 
 Variapunten 

 

 

 

 



Goedkeuring verslag vorige vergadering 
De aanwezige leden keuren het verslag van de vergadering dd. 15 juni 2023 goed. 

Klimaatactieplan 
Het KlimaatacƟeplan 2030 – deel adaptaƟe wordt besproken. 
 
We ontvingen per mail volgende bezorgdheid vanuit Natuurpunt: 

Het bebossen en vergroenen van percelen te Opwijk wordt gesteund door Natuurpunt. Hoe en 
met welke middelen gaat de gemeente dit realiseren? 

Opmerkingen geformuleerd Ɵjdens de vergadering: 
Toepassing van ‘stedenbouw’ op perceelsniveau met o.a. een gerichte controle en handhaving 
op vlak van de verhardingsgraad. 
Het zal moeilijk zijn om dit alles te realiseren. 
Er wordt van één persoon veel verwacht i.v.m. de doelstellingen en acƟes. 

De afwezigen zal per email om hun opmerkingen worden gevraagd en deze worden toegevoegd aan 
dit verslag vooraleer dit ‘advies’ wordt voorgelegd aan het college. 
 
Ontvangen reacƟe van één van de leden: 

In navolging van de laatst gevolgde milieuraad kan ik enkel posiƟef zijn met de vooropgestelde 
doelen. 
Er is wel werk aan de winkel, onze waterlopen doen het op kwalitaƟeve properheid nog 
ondermaats. De vooropgestelde plannen in het klimaatplan zijn wel zeker posiƟef en zullen op 
termijn bijdragen tot een betere zuivering. 
Ook op verhardingsgebied is er wel nog veel werk , maar dit is eigen aan vele gemeenten. 
Klimaat lucht, verder renovaƟe bij oudere woningen om tot een aanvaardbaar peil te komen 
qua uitstoot. 
Hopelijk zal het in de toekomst verbeteren en daar moeten we met zijn allen werken . 

Het ontwerp van klimaatacƟeplan – adaptaƟe blijŌ ongewijzigd na deze bespreking. 

Varia. 
- ToelichƟng van het project ‘Tuinrangers’. 
- De huidige volmacht op de bankrekening op naam van de oud voorziƩer dient nog te 

worden opgezet naar een huidig lid van de MR. 
- De Duizendpootrakkers ontvingen het bedrag van 500,- euro als steun voor hun project. 
- Wat te doen met het huidige budget? 

o Nieuw bijenhotel in het park HtH? 
o Etentje? 
o … 

Datum en locatie van volgende vergadering nog te bepalen. 
 


